
Lasteaed Sipsik hoolekogu koosolek 08.10.2024 

Kell 17.00 Sipsiku maja saalis 

Protokoll nr 1 

 

Kohal: Liis Kuresoo, Maris Kibar-Liiving, Teele Tammaru-Rästa, Helen Talviste, Jane Lohu, 

Merle Laane, Piret Ahosepp, Liisa Sähka, Kristel Sassiad, abivallavanem Luule Tiirmaa, 

direktor Riina Kukk 

Kutsutud: õppejuht Külliky Lohu 

 

Koosoleku päevakord:  

1. Tutvumine hoolekogu moodustamise korra ja töökorraga 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

3. Hoolekogu õppeaasta jooksul tehtud töö aruande esitamine ja ettepanekud uueks 

õppeaastaks – hoolekogu esimees  

4. Tööplaan 2024/2025. õppeaastaks 

5. Õppekava muudatuse kooskõlastamine hoolekoguga – õppejuht K. Lohu 

6. Kodukorra muudatuse kooskõlastamine – õppejuht K. Lohu 

7. Jooksvad küsimused (suvine kollektiivpuhkus, meeskonna õppepäev jms.) 

8. Uue koosoleku aeg 

 

1. Tutvumine hoolekogu moodustamise korra ja töökorraga 

Hoolekogu on määrusega eelnevalt tutvunud ja küsimusi ei tekkinud. 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

Ühehäälselt valiti protokollijaks Liis Kuresoo, esimeheks Jane Lohu, ase-esimeheks 

Maris Kibar-Liiving. 

3. Hoolekogu õppeaasta jooksul tehtud töö aruande esitamine ja ettepanekud uueks 

õppeaastaks – hoolekogu esimees 

Jane Lohu tegi kokkuvõtte lasteaia  2023/2024. õppeaasta hoolekogu tööst ja 

tegemistest. 

4. Tööplaan 2024/2025. õppeaastaks 

Järgnes hoolekogu tööplaani arutelu. Vajalik on koguda ideid uue eelarve 

kokkupanekuks. Iga rühma esindaja kogub mõtteid teistelt lapsevanematelt oktoobri 

lõpuks ning edastab need hoolekogu esinaisele. 

Hoolekogu tööplaan 2024/2025. õppeaastaks kinnitati ühehäälselt.  

  



5. Õppekava muudatuse kooskõlastamine hoolekoguga – õppejuht K. Lohu 

Muudatused teadmiseks võetud ja kooskõlastatud. 

6. Kodukorra muudatuse kooskõlastamine – õppejuht K. Lohu 

Muudatused teadmiseks võetud ja kooskõlastatud. 

7. Jooksvad küsimused (suvine kollektiivpuhkus, meeskonna õppepäev jms.) 

Direktor andis ülevaate Traksiku sünnipäevanädala tegevustest.  

Direktori ettepanek oli, et lasteaia kollektiivpuhkus oleks 4 nädalat järjest. Olustvere 

lasteaiaga kokkuleppele jõudes on tuleva aasta suvine kollektiivpuhkus juuni 

keskpaigast juuli keskpaigani. Hoolekogu andis selleks ükshäälselt oma nõusoleku.  

Lasteaia meeskonna õppepäeva soovitakse teha üks kord õppeaasta jooksul. 

Hoolekogu andis selleks oma nõusoleku ühehäälselt. 

Direktor esitles uut lasteaia logo, mis on mõlemal majal ühine.  

8. Uue koosoleku aeg 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 15.01.2025 kell 16.30. 

 

Koosoleku lõpp kell 18.15. 

Koosolekut juhatas Riina Kukk ja protokollis Liis Kuresoo 

 

 


